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Magyar Pétanque Szövetség 

 

Országos Sportági Szakszövetség  
H-7396 Magyarszék, Kossuth L. u. 33. www.petanque.hu Tel: +3630 405-4511 Fax: +3672 521-006 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a MAPESZ rendkívüli elnökségi üléséről  

Helyszín: messenger 

 

Időpont: 2021. október 18. 17:30 óra 

 

Jelen vannak: Kocsis Tamás elnök 

                        Dr. Novák Barnabás alelnök  

                        Babai Gábor elnökségi tag 

                        Tálosi Krisztián elnökségi tag 

                        Hámori Vilmos elnökségi tag 

                        Dr. Kárpáti Zsófia főtitkár  
                    

                       Hegyi András (Sárvári Pétanque Club) 

                       Berta Ádám (Pécsi VSK) 
                       Kutasi Péter (Pécsi VSK)  
 

                        

                       

Az elnök köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 5 fős elnökségből 5 fő jelen 

van, így az ülés határozatképes, az ülést az elnök 17:45 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv 

vezetésével az elnökség Kocsis Tamást, hitelesítőknek Tálosi Krisztiánt és Babai Gábort 

elnökségi tagokat bízta meg.  

 

Napirend: 

 

 1./ A MAPESZ Átigazolási szabályzatának elfogadása - (Előterjesztő: Tálosi Krisztián 

elnökségi tag) 

 

2./ Döntés a Debreceni Egyetem Atlétikai Club Sport Np. Kh. Kft. Pétanque szakosztályának 

felvételéről - (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

 

3./ Válasz Hegyi András levelére – (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

  

 

4./ Egyebek 

 

      - Tájékoztató a csatlakozási szándékukat beadó Sport Egyesületekről  

      - Nagykanizsai Sakura Sport és Kulturális Egyesület csatlakozása a MAPESZ-hez 
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      - EFOTT részvételi összegének (80.000.-Ft) szétosztása a résztvevő egyesületek között 

      - Veszprémi HVSE kérelme a 2022. évi nevezési díjak utalásáról 

 

 

 

 

 

 

1/1018/E/2021 számú határozat: 

Kocsis Tamást jegyzőkönyvvezetőnek, Tálosi Krisztiánt és Babai Gábort hitelesítőnek és a 

napirendi pontokat az elnökség 5 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta. 

 

 

 

1. Napirendi pont: 

 

      A MAPESZ Átigazolási szabályzatának elfogadása - (Előterjesztő: Tálosi Krisztián   

elnökségi tag) 

 

Kocsis Tamás elnök felkérte Tálosi Krisztiánt, hogy terjessze be az első napirendi pontot. 

Tálosi Krisztián elmondta, hogy a korábban az elnökség részére vitára megküldött 

szabályzatban,  rögzítésre kerültek a közösen megbeszélt változtatások, amelyből elsősorban a 

meghatározott átigazolási időszak bevezetése (november 01. – március 31.) a legfontosabb 

változtatás. Elkészített egy új típusú „Versenyengedély kérelem”lapot is, amelyben új rubrika 

kerülne bevezetésre az automatikus meghosszabbításra: „Kérem a versenyengedélyem 

évenkénti meghosszabbítását” szöveggel. Ez praktikusan kiváltaná a folyamatos tagság 

fenntartását a visszavonásig. 

Hegyi András hozzászólásában felvetette, hogy a jelenlegi szabályok szerinti licence 

érvényességi határidejét, január 31.-ről igazítsuk az átigazolási időszak végéig, március 31-re. 

A javaslatot az elnökség rövid vita után elvetette. 

Más javaslat és hozzászólás a napirendhez nem volt ezért az elnök szavazásra terjesztette a 

szabályzat elfogadását. 

 

2/1018/E/2021 számú határozat: 

 

Az elnökség a MAPESZ átigazolási szabályzatát a kiegészítésekkel együtt, 2021. október 18-

tól elfogadja. Felkéri Tálosi Krisztiánt, hogy az elfogadott új szabályzatot 2021. október 31-ig 

foglalja egységbe és tegye fel a szövetség honlapján a dokumentumok között. 

 

A határozatot az elnökség 5 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

elfogadta.  

 

2. Napirendi pont: 

 

Döntés a Debreceni Egyetem Atlétikai Club Sport Np. Kh. Kft. Pétanque szakosztályának 

felvételéről - (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

 

A Debreceni Egyetemi Atlétikai Club Sport Np.Kh. Kft. Lóczi Lászlóné Kovács Marianna 

ügyvezetője 2021. szeptember 14-én minden dokumentumot írásban megküldött a MAPESZ 
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részére, amelyek a csatlakozáshoz kötelezőek. A dokumentumokat átvizsgáltuk és 

megállapítottuk, hogy megfelel a Szövetség csatlakozási feltételeinek. 

Hegyi András: megkérdezte, hogy az új szakosztályban hány versenyző van jelenleg? 

Kocsis Tamás: hivatkozva a debreceni clubbal történt egyeztetésre elmondta, hogy 12 tagról 

van tudomása, de a DEAC pétanque szakosztály vezetője, Balogh László mai napon arról 

tájékoztatta, hogy komoly érdeklődés van a Debreceni Egyetem hallgatói részéről és 

megkezdik a hallgatók közül a tagság bővítését. Arról is tájékoztatta az elnökséget, hogy a 

DEAC elfogadott költségvetéssel még ebben az évben 9 db. új pétanque pálya építését 

valósítja meg. 

 
Az előterjesztést az elnökség megvitatta és az alábbi határozatot fogadta el: 

  
 

 

3/1018/E/2021 számú határozat: 

 

A MAPESZ elnöksége a Debreceni Egyetemi Atlétikai Club Sport Np.Kh. Kft. csatlakozási 

kérelmét elfogadja és 2021. október 18-tól a DEAC Sport Kft.-t 16. tagegyesületének felvette. 

 

A határozatot az elnökség 5 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

elfogadta.  

 

3. Napirendi pont: 

 

Válasz Hegyi András levelére – (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

 

Kocsis Tamás felkérte Hegyi Andrást, hogy mondja el milyen sérelem miatt fordult 2021. 

október 7-én, írásban az elnökség felé? 

Hegyi András elmondta, hogy sérelmezi, hogy az elnökség nem a 2021. szeptember 3-i 

elnökségi ülésen elfogadott VB válogatott kiválasztási elvei szerint kérte fel a 2021. 

november 19-21. között megrendezésre kerülő Spanyolországi Ffi. triplett VB-ra a magyar 

válogatottat. A kiírás szerint a 2020-ban megrendezett VB válogatón második helyen végzett 

csapatot kellett volna felkérni. 

Kocsis Tamás elmondta az elnökség 2021. szeptember 3-i ülésén az alábbi tájékoztatást adta a 

magyar férfi válogatott VB indulásáról: 

  
„COVID-19: 

-        Minden delegáció tag (játékosok, edzők stb.) számára kötelező a teljes 

beoltottság minimum 15 nappal a versenyre érkezést megelőzően. 

-        A nézőknek negatív PCR vagy antigén tesztet kell – a spanyol hatóságok 

jelenlegi szabályozása szerint – bemutatniuk. 

-        Nem ismert még, mikor derül ki, hogy kap-e Magyarország kvótát? 

-        Ha kap, akkor a 2020-ra kiírt válogató nyertese kapjon felkérést. Lemondás 

         esetén  a 2021. évi válogatottat kell felkérni. Amennyiben mind két válogatott 

lemondja, vagy egy fő kiesik a csapatból, akkor a másik csapatból jelölheti a negyedik 

játékost. Amennyiben 2 játékos esik ki a jelölt csapatból, akkor másik csapatot kell 

felkérni, illetve a második helyezett csapatot kell felkérni.” 

 

Hegyi András elmondta, hogy (a COVID nélkül érvényes 2020. évi triplett válogató 

versenykiírás illetve a 2021. szeptember 3-án hozott fenti határozat alapján is) az ő második 
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helyen végzett csapatukat fel kellett volna keresnie az elnökségnek és megkérdezni, hogy 

rendelkeznek-e oltással, vállalják-e a szereplést? Ez nem történt meg.   

Kocsis Tamás: elmondta, hogy a válaszlevelében leírtakhoz képest most sem tud újabb 

magyarázatot adni. Kérte az elnökség többi tagját, hogy egészítsék ki az ő véleményükkel is 

választ. 

Novák Barna: tájékoztatta Hegyi Andrást a kiválogatás menetéről és az FIPJP hiányos 

információiról.   

Tálosi Krisztián is elmondta véleményét a döntés hátteréről. 

Hegyi András az elhangzottakat megköszönve jelezte, hogy számára azok továbbra sem 

adnak választ arra a kérdésére, hogy az elnökség miért nem kérte fel csapatukat annak 

ellenére, hogy a 2020-as és a 2021-es győztes csapatból is kiesett 2-2 ember és emiatt egyik 

csapat sem felelt meg a fent leírt válogatási elvnek. A megmaradt 2-2 játékosból alakította ki 

a válogatottat az elnökség.  

Hegyi András ezután megkérdezte, hogy „cserébe” azért, hogy csapatuk még az elméleti 

esélyt sem kapta meg a VB-n való indulásra, gondolt-e valamilyen kompenzációra az 

elnökség? 

Kocsis Tamás elnök válaszában ígéretet tett, hogy a kompenzáció kérdését a legközelebbi 

elnökségi ülésre beterjeszti. Jelen pillanatban el tudná képzelni, hogy a „sértett” csapatot 

2022-ben egy komoly, meghívásos nemzetközi versenyen (pl. Frejus, Palavas, Montpellier) 

delegálná a Szövetség Magyarországot képviselve. 

Hegyi András nem tiltakozott a javaslat ellen, de megjegyezte, hogy a végleges javaslat 

elfogadásáról majd csapattársaival együtt tudnak/fognak dönteni. 

 

Ezzel a napirendi pontot lezárta az elnökség. 

 

 

4. Egyebek 

 

      - Tájékoztató a csatlakozási szándékukat beadó Sport Egyesületekről  

      - Nagykanizsai Sakura Sport és Kulturális Egyesület csatlakozása a MAPESZ-hez 

      - EFOTT részvételi összegének (80.000.-Ft) szétosztása a résztvevő egyesületek között 

      - Veszprémi HSE kérelme a 2022. évi nevezési díjak utalásáról 

 

 

Egyéb észrevétel és hozzászólás hiányában Kocsis Tamás minden résztvevőnek megköszönte 

jelenlétét és hozzászólását majd az elnökségi ülést 18 óra 58 perckor lezárta. 
 

 

 

 

 

 

 

 

  Kocsis Tamás  Babai Gábor Tálosi Krisztián Kocsis Tamás 

  elnök         elnökségi tag elnökségi tag elnök 

  sk. jkv .hitelesítő jkv.hitelesítő                 jegyzőkönyvvezető  
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